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Obravnave deželnih zborov. 

Deželni zbor kranjsku 
V pet i seji 22. t. m. je najprvo gospod deželni 

glavar naznanil zbornici, kako prijazno je bila sprejeta 
deputacija kranjskega deželnega zbora v Trstu pri ce
sarji in kako je on rekel, da se zanima za deželo in ji 
ostane naklonjen. Temu sporočilu so odgovarjali „hoch" 
in ,,živijou. 

Med ustaimi poročili finančnega odseka je bil prvi 
o prošnji učitelja Ranta, naj bi se učitelji ljudskih šol 
še dalje poduČevali v kmetijstvu na slapenski šoli. Po
ročevalec Kaltenegger je predlagal, da bi se to poduče-
vanje popustilo, ker poročilo vodstva o učiteljih, ki so 
se letos vdeleževali, ni ugodno; naj se toraj dotični v 
proračunu za prihodnje leto postavljeni znesek izbrise. 
Temu nasproti pa prošnjo prav toplo podpirajo dr. Po-
klukar in Lavrenčič tudi proti ugovorom dr. Vošnjaka 
in sklene se, da bo še ostal ta poduk, za katerega se 
dovoli 400 gold. 

Nekaj razgovora je bilo pri prošnji čebelarjev iz 
ribniške doline za odpravo taks, katere pobirajo neka
tere občine za tuje, na pašo prignane čebele. Govorila 
sta poslanca Lavrenčič in Dežman, pa deželni predsed
nik gosp. Winkler. Odgovor na to peticijo pa je ta, 
da občine tako teh taks ne smejo pobirati po postavi. 

Več se je govorilo o cesti od Dolenjega Logatca v 
Žir, katera naj bi se v vrstila med okrajne ceste. Raz
govora vdeležila sta se poslanca Detelja in Lavrenčič 
in deželni predsednik Winkler; sklenilo se je , prošnjo 
oddati deželnemu odboru, da jo natančneje pretrese in 
podd svoje nasvete prihodnjemu zboru. 

Potem je bila še cela vrsta poročil, zadevajočih 
upravni del deželnega odbora, ki so se brez ugovora 
sprejeli. 


